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بازیگر سینما  سمیرا حسن پور، 
گفت: به شخصه بازیگری هستم که 
دوست ندارم به تکرار بیفتم، دوست 
دارم اگر در نقش یا کاراکتری ظاهر 
می شوم با دیگر کارهایم فاصله داشته 
باشد، به طور کلی انتظارم از یک نقش 
چالش و سختی فراوان است، زیرا 
همواره به دنبال محک زدن خودم 
در شرایط تازه هستم. وی درباره 

حضورش در فیلم سینمایی »نمور« 
بیان داشت: در ابتدا که این کار به من 
پیشنهاد شد، فیلمنامه را خواندم و 
نقشی که به من پیشنهاد شده بود 
را بسیار دوست داشتم. تفاوت این 
کاراکتر با کارهایی که پیش تر بازی 
کرده بودم باعث شد که با اشتیاق به 
این پروژه بپیوندم. حسن پور در همین 
راستا ادامه داد: بازیگری هستم که 

دوست ندارم به تکرار بیفتم، دوست 
دارم اگر در نقش یا کاراکتری ظاهر 
فاصله  کارهایم  دیگر  با  می شوم 
داشته باشد. بازیگر فیلم سینمایی 
»نمور« بازی در نقش های مثبت 
و منفی را جذاب خواند و اضافه 
کرد: به نظر من برای اینکه بتوانیم 
در عرصه بازیگری روال درستی را 
طی کنیم و همیشه برای مخاطب 
حرف تازه ای داشته باشیم اینکه در هر 
کاری حضور نداشته باشیم و مخاطب 
همواره ما را در کاراکترهایی کاملا 
متفاوت ببیند و به نوعی برای مخاطب 
درباره  حسن پور  نشویم.  تکراری 
همکاری »داوود بیدل« کارگردان 
فیلم »نمور« تاکیدکرد: داوود بیدل 
نانی است که کار  از جمله کارگردا
گروهی برایش اهمیت فراوانی دارد، 
به طور کلی »نمور« اثری گروهی بود 

و به دلیل اینکه از پیش با اکثریت این 
گروه از جمله بازیگران و عوامل پشت 
صحنه همکاری داشتم این اثر برایم 
لذتبخش بود و آن را پذیرفتم. این 
بازیگر سینما درباره تاثیر سیمرغ در 
کارنامه کاری یک بازیگر اضافه کرد: 
واقعیت امر در هنگام پذیرش یک نقش 
به سیمرغ فکر نمی کنم، گرفتن جایزه 
به سلیقه هیات داوران یک جشنواره 
مرتبط است، اینکه فیلم تا چه حد 
خوب در آمده باشد بسیار مهم است، 
زیرا ممکن است نقش را خوب بازی 
کرده باشی، اما فیلم خوب نباشد و 
در همان ابتدا بازی بازیگران آن هم به 
چشم نیاید. حسن پور در همین رابطه 
ادامه داد: به شخصه در ابتدای حضورم 
در یک پروژه به نقش فکر می کنم، 
هیچوقت به فکر این نبوده و نیستم که 

یک نقش جایزه بگیر باشد.

من فقط احمدرضا 
احمدی هستم

سمیراحسنپور:

نمی خواهم درگیر تکرار شوم

مهدی ایل بیگی فیلمبردار سینما بیان کرد: 
دوست داشتم فیلمساز شوم و نمی دانم چرا 
فیلمبردار شدم، شاید دلیلش این بود که خودم 
فیلمبرداری فیلمم را برعهده گرفتم و دیدم در این 
کار بهترم. مهدی ایل بیگی درباره تجربه حضور خود 
در فیلم های کوتاه و تفاوت آن با فیلمبرداری در 
سینمای بلند گفت: حتما این دو حوزه بی تفاوت 
با هم نیستند. هر دو حوزه شاید در ظاهر سینما 
باشند، اما شما در فیلم کوتاه محدودیت هایی مانند 
محدودیت زمان، محدودیت مالی، محدودیت 
ابزار و محدودیت های دیگر دارید. گاهی برای 
ساخت فیلم کوتاه، مجبورید آن فیلم را بسازید. یا 
دانشجو هستید، یا مجبورید کار را به جشنواره ای 
برسانید، یا فیلمنامه ای دارید که اگر همین الان آن 
را نسازید، بیات می شود. این شرایط قطعا متفاوت 
از سینمای بلند است. تفاوت ها در این دو حوزه از 
تفاوت در انتخاب ابزار همچون دوربین و لنز آغاز 
می شود تا تفاوت در کوچک ترین امکانات حرفه ای. 
ایل بیگی درباره تنوع ژانر در سینمای کوتاه و تأثیر 

آن بر حوزه فیلمبرداری هم گفت: وقتی اسم ژانر 
به میان می آید، چیزی به نام »تجربه« دنبال آن 
می آید. برای یک فیلمبردار هم جذاب است که مثلا 
فیلمبرداری فیلمی در ژانر جاده ای را برعهده داشته 
باشد. من امسال این تجربه را داشتم و امیدوارم کار 
به جشنواره برسد و زحمات دوستانم دیده شود. 
گاهی هم دوست داریم خودمان دست به تجربه 
جدید بزنیم. از مدل انتخاب لنز گرفته تا زوایایی 
که می توانی برای داخل ماشین انتخاب کنی، 
همه اینها تبدیل به تجربه جدیدی در حوزه ژانر 
می شود. این فیلمبردار سینما درباره انجام همزمان 
چند مسئولیت فنی در یک فیلم کوتاه توسط یک 
نفر اظهارکرد: شما فرض کنید من می خواهم 
فیلم کوتاه بسازم. با خودم می گویم من فیلمبرداری 
بلد هستم. کارگردانی هم بلدم، طراحی صحنه هم 
بلدم اما برای طراح لباس یک دستیار می آوردم 
که به من کمک کند. بعد احساس می کنم خودم 
می توانم مجری طرح فیلم هم باشم چراکه روابط 
آن را هم دارم. بچه های جوان گاهی همین مدلی 

فیلم می سازند. وقتی طرف می بیند همه این کارها 
را خودش بلد است، با خودش می گوید چرا دوروبرم 
را شلوغ کنم. به ویژه که برای فیلم کوتاه نیازی 
نیست این همه عوامل دور هم جمع شوند و این کار 
فرآیند تولید را هم اقتصادی تر می کند. وی افزود: 
برای فیلم کوتاهی که بودجه دولتی در نظر گرفته 
شده بودجه آن تنها ۷۰ میلیون تومان است، اما 
گردآوری عوامل و تأمین تجهیزات آن ۳۰۰ میلیون 
تومان آب می خورد، طبیعتا اگر آدم اضافه در تیم 
نداشته باشی، خیلی بهتر است. در عین اینکه تلاش 
می کنی کیفیت لازم را حفظ کنی؛ اما از جذب 
عوامل اضافه جلوگیری می کنی. در این شرایط هم 
سینمای بچه ها مستقل تر می شود و هم خروجی آن 
تألیفی تر می شود. فیلمساز در این شرایط خودش 
را محک می زند. ایل بیگی در پایان مطرح کرد: من 
خودم دوست داشتم فیلمساز شوم و نمی دانم چرا 
فیلمبردار شدم! شاید دلیل عمده اش این بود که 
حین کارگردانی فیلمم، خودم فیلمبرداری آن را 

برعهده گرفتم و دیدم در این کار بهترم. 

مهدیایلبیگی:

دنبال کارگردانی رفتم، فیلمبردار شدم

وزارت خارجه روسیه به اتحادیه اروپا درباره عواقب ادامه 
کمک های نظامی کشورهای عضو این اتحادیه به اوکراین 
هشدار داد. به گزارش فارس، در حالی که حمایت های 
غرب از کی یف و فشارهای آنها علیه مسکو ادامه دارد، 
روسیه درباره مواضع اتحادیه اروپا و تبعات آن ضدامنیت 
کل قاره هشدار داده است. منابع رسانه ای از مسکو خبر 
دادند، وزارت خارجه روسیه که پیش از این بارها از همراهی 
کشورهای عضو اتحادیه اروپا با مواضع ضدروسی آمریکا در 
قبال بحران اوکراین انتقاد کرده بود، باردیگر در این باره 
اظهارنظر کرد. به گزارش شبکه الجزیره، وزارت خارجه 
روسیه هشدار داد که اروپا درباره نتایج کمک نظامی به 

کی یف فکر نمی کند و در حال تلاش برای طولانی کردن 
این منازعه است. این وزارتخانه خطاب به کشورهای عضو 
اتحادیه اروپا اعلام کرد: به دلیل اقدامات اتحادیه اروپا در 
اوکراین، امنیت کل قاره اروپا در خطر است. هشدار جدید 
مسکو به اتحادیه اروپا درباره تبعات کمک های نظامی به 
اوکراین در شرایطی انجام شده اخیرا مقام های ارشد اروپایی 
از قبیل »جوزپ بورل« مسئول سیاست خارجی اتحادیه 
اروپا و »آنالنا بائربوک« وزیر خارجه آلمان بر لزوم تداوم 
کمک های نظامی و تسلیحاتی به اوکراین صحبت کرده اند. 
کشورهای عضو اتحادیه اروپا از زمان آغاز بحران اوکراین، 
همراستا با مواضع ضدروسی آمریکا عمل کرده و ضمن 

اعمال تحریم های شدید علیه روسیه، به کمک های نظامی، 
تسلیحاتی و اقتصادی همه جانبه از اوکراین روی آورده است. 
ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور روسیه در تاریخ 24 فوریه 
2۰22 )پنجم اسفند 14۰۰( به ارتش این کشور دستور 
آغاز »عملیات نظامی ویژه« در اوکراین را صادر کرد. این 
دستور چند روز بعد از اقدام مسکو در به رسمیت شناختن 
استقلال دو جمهوری »دونتستک« و »لوهانسک« در 
منطقه دونباس از اوکراین انجام شد. رئیس جمهور روسیه 
در اظهاراتی گفته بود: تراژدی کنونی نتیجه اقدامات رژیم 
نئونازی و ملی گراست که قدرت را در اوکراین در دست 
گرفت و خصومت ها را در دونباس آغاز کرد. پوتین با بیان 
اینکه همه تلاش های روسیه برای حل مسالمت آمیز مشکل 
با شکست مواجه شد، افزود: وظیفه روسیه است که به مردم 

دونباس کمک کند.

 هشدار روسیه به اتحادیه اروپا درباره کمک  نظامی به اوکراین

مریمکاویانی:
دنیای مجازی جعلی است

مریم کاویانی، بازیگر سینما و تلویزیون با 
بیان اینکه بعضا انتخاب بازیگر براساس تعداد 
دنبال کننده در اینستاگرام صورت می گیرد، 
گفت: برای من یکبار در سال ۹۵ این اتفاق 
افتاد و یک بازیگر دیگر جایگزین من شد. 
کاویانی که هم اکنون 2 سریال »بی نشان« و »راز 
ناتمام« را روی آنتن دارد در گفت وگو با »ایرنا« 
اظهارداشت: در سال ۹۵ من برای یک پیشنهاد 
به دفتر سریال سازی رفتم و آنجا گفتند کاش 
فالوورهایت بیشتر بود. چون طرفدار بیشتری که 
داشته باشی، بیشتر سریالت را دنبال می کنند. 
من از این نگاه خیلی متعجب شدم. چرا باید 
تعداد فالوور)دنبال کننده( معیار باشد؟ آن 
نقش را به یک بازیگری دادند که فالوورهایش 
بیشتر بود و بر این اساس با آن فرد قرارداد 
بستند. به نظرم این نگاه اشتباه است. وی با بیان 
اینکه کلا با دنیای مجازی خیلی ارتباط برقرار 
نمی کنم، بیان داشت: فکر می کنم فضای مجازی 
یک غبار است. چند سال پیش در یک لوکیشن 
خارجی برای مجموعه ای کار می کردم بازیگری 
کنار من بود که در فضای مجازی خیلی فعالیت 
داشت. وقتی با مردم مواجه شدیم، استقبال 
مردم از من بیشتر از ایشان بود. همان جا متوجه 
شدم که دنیای مجازی چقدر جعلی است. 
معتقدم واقعیت همینجاست و احترامی که 
مردم برای من قائل هستند، کافی است. بازیگر 
باید به دل مردم بنشیند و ویترین سازی صرف 
در فضای مجازی خیلی اشتباه است. چون 
واقعیت ما مهم است. وی افزود: خدا را شکر 
می کنم. خیلی در فضای مجازی مورد انتقاد 
قرار نگرفتم و همیشه با احترام با من برخورد 
شده است. کاویانی با اشاره به اینکه در سریال 
»بی نشان« نقش یک مادر فرهنگی را بازی 
می کند، اظهارداشت: »مینو« چالش های 
همسرش را درک می کند. خانواده اش را دوست 
دارد و از همسرش حمایت می کند. این مادر 
دغدغه های داخلی منزل را به دوش می کشد تا 
ذهن همسرش بر رسالت خبررسانی اش متمرکز 
شود. درباره سریال »بی نشان« بازتاب های 
خوبی می بینم. این سریال نگاه و قصه درستی 
دارد و مردم با آن ارتباط برقرار کردند. وی با 
اظهار رضایت از کارگردانی »راما قویدل« ادامه 
داد: در دورانی که با آقای قویدل کار می کردم، 
یک جاهایی خیلی به من سخت گذشت، اما 
الان که نتیجه را می بینم به وسواس کارگردان 
احترام می گذارم. در این سریال پشت صحنه 
بی نظیری داشتیم. عوامل پشت صحنه به هم 
احترام می گذاشتند و روزی که کار تمام شد 

همه با بغض خداحافظی کردیم.

بیشتر  احمدی  احمدرضا   
به عنوان شاعر شناخته می شود 
و خودش گفته که برای فرار از 
افسردگی به سمت نقاشی رفته 
است. نمایشگاه جدیدش هم با 
همین فلسفه شکل گرفته است. 
ایسنا نوشت: تلفن را برمی دارم 
و امیدوار هستم که بتوانم اجازه  
ملاقات با نقاشِ رنگ ها را پیدا کنم. 
این روزها گفته می شود که یک 
خط تلفن ثابت دارد و فقط آن را 
جواب می دهد. تماس می گیرم؛ 
تلفن را برمی دارد و قبل از هر کلامی 
وقتی او را استاد خطاب می کنم، 
با فروتنی می گوید: »من استاد 
نیستم. من فقط احمدرضا احمدی 
هستم!« با وجود اینکه آقایِ احمدی 
خطاب کردن او کمی برایم سخت 
است، اما با »آقای احمدی« مکالمه 
را ادامه می دهم و از او ملاقاتی کوتاه 
برای مصاحبه درباره نمایشگاه 
می کنم.  درخواست  را  اخیرش 
با کلامی که همچنان همراهی 
همیشگی اش با رسانه ها را در خود 
مستتر دارد، با اشاره به حضورش 
نمایشگاه  افتتاحیه  مراسم  در 
»لکه ای از عمر بر دیوار بود«، چنین 
می گوید: »آن روز هم به زور خودم 
را کشاندم و به گالری رفتم. ۸2 
سال سن دارم و نمی توانم زیاد 
جابه جا شوم. هرچه می خواستم 
بگویم را در تابلوهایم گفته ام.« با 
این نگاه، ترجیح می دهم مکالمه را 
با حال و احوال کوتاهی تمام کنم، 
اما دوباره به تماشای به آثاری 
برگشتم که احمدرضا احمدی 
برای فرار از افسردگی دست به 

خلق آنها زده است.

»فرش خاک« پاییز کلید می خورد
علی نوری اسکویی، تهیه کننده پروژه سینمایی »فرش 
خاک« می گوید: این فیلم قرار است در جزیره هرمز جلوی 
دوربین برود. علی نوری اسکویی تهیه کننده فیلم سینمایی 
»فرش خاک« به کارگردانی فریدون نجفی درباره ساخت 
این فیلم سینمایی در گفت وگو با مهر، اظهارکرد: با توجه به 
اینکه داستان »فرش خاک« در جزیره هرمز اتفاق می افتد و 
با توجه به آغاز فصل گرما تصمیم گرفتیم تا فیلمبرداری به 
تعویق انداخته تا هوا کمی بهتر شود. اما آقای نجفی کارگردان 
به همراه تعدادی از دوستان مدتی پیش به هرمز سفر کرده و 
تعدادی از بازیگران کودک محلی را برای حضور در این فیلم 
انتخاب کرده اند. وی با اشاره به اینکه بازیگران اصلی این فیلم 
بچه ها هستند، بیان کرد: امیدوارم در زمان باقی مانده تا آغاز 
فیلمبرداری، کمک های مالی جدیدی را به دست آوریم تا 
برای شخصیت های بزرگسال در فیلم، از بازیگران حرفه ای و 
شناخته شده استفاده کنیم تا بتوانیم گیشه مناسبی داشته 
باشیم، در همین راستا تصمیم گرفتیم تا فیلم را اوایل پاییز 

جلوی دوربین ببریم.

الیکا عبدالرزاقی در نمایش »گالیله«
الیکا عبدالرزاقی و هدیه آزیدهاک به عنوان 2 بازیگر زن 
نمایش »گالیله« به کارگردانی شهاب الدین حسین پور 
معرفی شدند. طبق اعلام روابط عمومی تئاتر، نمایش 
»گالیله« نوشته برتولت برشت که توسط محمدامیر 
یاراحمدی دراماتورژی شده و قرار است در پاییز سالجاری 
روی صحنه برود، بازیگران جدید خود را معرفی کرد. قرار 
است در این نمایش، الیکا عبدالرزاقی، بازیگر تئاتر، سینما 
و تلویزیون در نقش »خانم سارتی« به ایفای نقش بپردازد. 
عبدالرزاقی از بازیگران تئاتر ایران است که توسط استاد 
حمید سمندریان آموزش دیده و در نمایش »ملاقات بانوی 
سالخورده« به عنوان آخرین تجربه کارگردانی این کارگردان 
تئاتر ایران نیز به ایفای نقش پرداخته است. همچنین در 
نمایش »گالیله« هدیه آزیدهاک از بازیگران تئاتر و تلویزیون 
نیز ایفای نقش »ویرجینیا« را عهده دار است. پیش از این 
حضور فرهاد آئیش به عنوان بازیگر اصلی و ایفاگر نقش 

»گالیله« در این اثر نمایشی قطعی شده است.

وزیر خارجه روسیه با انتقاد از صحبت های مسئول 
سیاست خارجی اتحادیه اروپا درباره ارائه تسلیحات بیشتر 
به اوکراین، از نخست وزیر جدید انگلیس هم خواست 
ابتدا مشکلات لندن را با همسایگانش حل کند. به گزارش 
فارس، اظهارات جدید »جوزپ بورل« مسئول سیاست 
خارجی اتحادیه اروپا مبنی بر شکست روسیه در جنگ 
با اوکراین و لزوم عقب نشینی کامل از خاک این کشور، 
با واکنش مسکو همراه شد. »سرگئی لاوروف« گفت: 
»بورل دیگر درباره لزوم توسل به دیپلماسی برای پایان 
بحران اوکراین صحبت نمی کند، بلکه از پیروزی ها و ارائه 
تسلیحات بیشتر به رژیم کی یف دم می زند.« به نوشته 
خبرگزاری  »اسپوتنیک«، لاوروف در این باره توضیح 

داد: »اگر تایید شود که بورل، روسیه را فاشیست خطاب 
کرده، به این مساله می رسیم که چگونه باید با او و نماینده 
اتحادیه اروپا در مسکو رفتار کنیم.« وی در بخش دیگری از 
صحبت هایش گفت: »دولت های غربی به رغم ادعاهایشان 
به تعهدات خود برای ورود مواد غذایی کشور ما به بازارهای 
جهانی برای حل بحران غذایی عمل نمی کنند.« رئیس 
دستگاه دیپلماسی روسیه با بیان اینکه مسکو با سازمان 
ملل همکاری می کند تا از اجرای توافقنامه های استانبول 
برای صادرات غلات از اوکراین مطمئن شود، اظهارداشت: 
»ولی همکاران غربی ما آنچه را که دبیرکل سازمان ملل 
درباره لغو تحریم های لجستیکی علیه روسیه که به ما وعده 
داده بود، انجام نمی دهند«. به نوشته وبگاه »ریانووستی«، 

لاوروف درباره انتخاب شدن »لیز تراس« وزیر خارجه 
انگلیس به نخست وزیری این کشور افزود: »تراس باید قبل 
اینکه درباره روسیه صحبتی کند، ابتدا به حل مشکلات 
لندن با همسایگان اروپایی اش بپردازد.« وی در این باره 
گفت که نخست وزیر جدید انگلیس اول باید با نزدیک ترین 
همسایگان خود تعامل کند و به ویژه، موضع خود را در 
قبال »امانوئل ماکرون« رئیس جمهور فرانسه مشخص 
نماید، سپس به فراتر از مرزهای انگلیس نگاه داشته باشد. 
مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا با اذعان به کاهش 
شدید میزان ذخایر تسلیحاتی کشورهای عضو در پی کمک 
نظامی به کی یف، از اروپایی ها خواست تا زرادخانه هایشان 

را دوباره پر کنند.

سرگئیلاوروف:

 »بورل« صحبت از دیپلماسی در اوکراین را کنار گذاشته است

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

  روسیه توافقات با ژاپن بر سر 
جزایر »کوریل« را فسخ کرد

دولت روسیه اعلام کرد که توافق با ژاپن بر سر تسهیل 
سفر ژاپنی هایی که سابقا ساکن جزایر مورد مناقشه 
»کوریل« بوده اند، فسخ کرده است. به گزارش فارس، 
رسانه های روسیه گزارش دادند، »میخائیل میشوستین« 
نخست وزیر روسیه در حکمی اعلام کرده است: مسکو به 
توافقاتی که چند دهه پیش با توکیو بر سر تسهیل سفر 
شهروندان ژاپنی سابقا ساکن جزایر »کوریل« منعقد 
کرده بود پایان داده است. به نوشته خبرگزاری »تاس« در 
این حکم نوشته شده که روسیه »مطابق با بند ۳۷ قانون 
فدرال مربوط به معاهدات بین المللی فدراسیون روسیه« 
به توافقی منعقد شده در 14 اکتبر 1۹۹1 بین وزارت 
خارجه وقت اتحاد شوروی سابق و وزارت امورخارجه 
ژاپن بر سر رویه سفرهای متقابل و توافق دوم سپتامبر 
1۹۹۹ بین دولت وقت فدراسیون روسیه و دولت وقت 
ژاپن با موضوع سازماندهی حداکثر تسهیلات برای سفر 
شهروندان ژاپنی )ساکنان سابق جزایر کوریل متشکل 
جزایر کوناشیر، ایتوروپ و لسر کالریج و اعضای خانواده 
آنها( پایان می دهد. دولت روسیه به وزارت امورخارجه 
خود دستور داده این تصمیم را به طرف ژاپنی اطلاع دهد. 
بر طبق این دستور دولت مسکو، ژاپنی های سابقا ساکن 
این جزایر و خانواده هایشان از سفر به آنها منع می شوند. 
در خاتمه جنگ جهانی دوم کنترل این مجمع الجزایر که 
روسیه به آنها »جزایر کوریل« می گوید به اتحاد شوروی 
سابق واگذار شد؛ اما ژاپن همچنان مدعی این جزایر بوده 
و ماه آوریل گذشته اعلام کرد که از نظرش این جزایر »به 
صورت غیرقانونی اشغال شده اند.« روسیه بیان کرد: این 
تصمیم پاسخی به تحریم های ضدروسیه است که ژاپن به 
بهانه حمایت از اوکراین و در همراهی با متحدان روسیه 
بیان کرد که این تصمیم پاسخی به تحریم های ضدروسیه 
است که ژاپن به بهانه حمایت از اوکراین و در همراهی با 
متحدان غربی اش علیه مسکو اعمال کرده است. روسیه 
همچنین پیشتر تصمیم گرفت به مذاکرات صلحی که با 
ژاپن بر سر حل و فصل مناقشات مربوط به دوران پس از 
جنگ جهانی دوم داشت در واکنش به موضع توکیو در 

قبال عملیات ویژه در اوکراین پایان دهد. 

»دیمیتریپسکوف«:

انتظار بهبود روابط با لندن در دوره »تراس« را نداریم   
کوتــــاه

سخنگوی کاخ ریاست جمهوری روسیه گفت: مسکو انتظار 
بهبود روابط با لندن در دوره نخست وزیری »لیز تراس« را 
ندارد. به گزارش فارس، بعداز انتخاب »لیز تراس« به عنوان 
نخست وزیر انگلیس، »دیمیتری پسکوف« سخنگوی کاخ 
ریاست جمهوری روسیه اظهارکرد: مسکو انتظار بهبود فوری 
روابط با لندن در دوره نخست وزیری وی با توجه به اظهارات 
ضد روسی او را ندارد. این دیپلمات ارشد روس در ادامه به 
اظهارات پیشین تراس علیه روسیه در سمت وزیرخارجه 
اشاره کرد. پسکوف پیش تر هم درباره چشم انداز روابط 
مسکو و لندن گفته بود که »در آینده قابل پیش بینی، انتظار 
هیچ تغییری نداریم. نمی خواهم بگویم که این تغییرات 
می تواند به سمت بدترشدن باشد، زیرا تصور چیزی بدتر از 

این سخت است« به گفته این مقام روس، »ظاهرا نامزدهای 
نخست وزیری انگلیس در رقابت برای جانشینی بوریس 
جانسون در لفاظی ضدروسی و اینکه چه اقدامات بیشتری 
علیه روسیه انجام دهند، باهم رقابت کردند. فکر نمی کنم 

بتوان به چیزی مثبت امیدوار بود.« تراس بعداز پیروزی در 
رهبری حزب حاکم محافظه کار در مقابل »ریشی سوناک« 
وزیر دارایی سابق به عنوان نخست وزیر جدید انگلیس اعلام 
شد. وی صراحتا بر موضع جنگ طلبانه خود در قبال روسیه 
تاکید کرده و بارها خواستار کمک نظامی به اوکراین شده 
است. او همچنین بر تشدید تحریم ها علیه روسیه اصرار 
دارد. روابط میان روسیه و انگلیس طی سال های گذشته رو 
به تیرگی بوده و از زمان شروع جنگ اوکراین، لفاظی های 
مقامات لندن علیه مسکو آشکارتر و تندتر شده اند. انگلیس 
در حال حاضر یکی از اصلی ترین حامیان اوکراین محسوب 
می شود و بوریس جانسون سه بار در طول جنگ در اوکراین 

به این کشور سفر کرد.

ماریازاخارووا:
غرب به پای خود شلیک می کند

کارزار  کرد:  اعلام  روسیه  وزارت خارجه  سخنگوی 
دروغ پراکنی در غرب علیه روس ها در نهایت به زیان خود آنها 
پایان می یابد. به گزارش مهر، »ماریا زاخارووا« در مصاحبه 
با »اسپوتنیک« گفت: بسیاری از رهبران و روسای دولت 
غربی می گویند که حمایت از رژیم کی یف یک ضرورت 
است، زیرا این موضوع اخلاقی است و باید از اخلاق دفاع 
کرد. این مقام روس تاکید کرد: بیایید ببینیم در سال های 
اخیر رژیم های لیبرال غربی چقدر این اصول اخلاقی را در 
مسائل اساسی تمدن بشر، تغییر یا مورد خیانت قرار دادند. 
سخنگوی وزارت خارجه روسیه در خصوص رویکردهای 
جدید دروغ پراکنی در رسانه های غربی علیه روسیه گفت: در 
مجموع )غربی ها( دیگر به این موضوع نیندیشیده اند که این 
اخبار جعلی، ضداطلاعاتی و ضدواقعیت رد خواهد شد. )غرب 
با این کار به پای خود شلیک می کند. آنها به شهروندان خود 

صدمه می زنند، زیرا همه اینها برای آنها نتیجه عکس دارد.

رجبطیباردوغان:
 اروپا زمستان سختی در پیش دارد

رئیس جمهور ترکیه با اعلام اینکه ترکیه با کمبود گاز مواجه 
نیست، گفت: کشورهای اروپایی آنچه خودشان کاشته اند، 
اکنون برداشت می کنند و زمستان سختی در پیش خواهند 
داشت. به گزارش فارس، »رجب طیب  اردوغان« هنگام 
عزیمت به بوسنی و هرزگوین در کنفرانسی مطبوعاتی درباره 
ذخایر گازی این کشور به مردم ترکیه اطمینان خاطر داد. بنا 
بر گزارش شبکه »تی .آر. تی«، رئیس جمهور ترکیه افزود: ما 
در مساله گاز در حال حاضر هیچ مشکلی نداریم. همان طور 
که می دانید اروپا آنچه کاشته، اکنون دارد برداشت می کند. 
آنها تصمیمات سختی در خصوص آقای پوتین اتخاذ کردند و 
روسیه نیز از مهم ترین سلاح خود یعنی گاز طبیعی علیه آنها 
استفاده کرد. من معتقدم که کشورهای عضو اتحادیه اروپا 
زمستان سختی در پیش خواهند داشت. اردوغان همچنین 
درباره یونان هم اظهارداشت: حساسیت ما در خصوص 
مزاحمت جنگنده های یونانی برای جنگنده های ترکیه ای 
ادامه دارد. آتن پس از آنکه از این مساله آگاه شد، اکنون از 
انجام این اقدامات خودداری می کند. بعداز گذشت شش 
ماه از آغاز درگیری بین روسیه و اوکراین، مسکو در یک روند 
مرحله ای صادرات گاز خود به اتحادیه اروپا را کاهش داده است. 
این روند کاهشی تا جایی پیش رفت که شرکت »گازپروم« 
روسیه اخیرا اعلام کرد صادرات گاز به اروپا از طریق خط لوله 
نورداستریم1 را به طور کامل متوقف کرده است. مسکو ظرفیت 
صدور گاز نورداستریم1 را در ماه ژوئن را به 4۰ درصد کاهش 
داده بود و در ماه جولای این رقم را به 2۰ درصد رسانده بود. 
به نظر می رسد که این اقدامات دلایل سیاسی-  اقتصادی خود 
را دارد و مسکو گام به گام به پیش می رود. کشورهای غربی در 
تلاشند تا جایگزین مناسبی برای گاز روسیه پیدا کنند، مسکو 

شرایط اقتصادی نسبتا خوبی را می گذراند.


